
 
 

2021-08-10, protokoll nr 10–2021    

 

Protokoll fört vid Svenska Rottweilerklubbens 
styrelsemöte 2021-08-10, via Zoom. 

 
Närvarande: Helen Randström, Christina Sjögren, Ann-Louise Rönmark, Jamie McCoy, 
Mikael Åkesson, Ann-Git Rammus, Malin Åsander (from §8). 
 
Anmält förhinder: Anna Warburg Rexlinger, Carolin Lange. 
 

§ 1  Mötets öppnande 
Ordförande Helen Randström hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  

§ 2  Godkännande av dagordningen 
Dagordningen genomgicks och godkändes.  

§ 3  Val av sekreterare och justerare 
Christina Sjögren valdes till mötessekreterare och Ann-Louise Rönmark valdes att 
tillsammans med ordförande justera protokollet.  

§ 4  Föregående mötesprotokoll och styrelsens pågående uppdrag 
Mötesprotokoll från 2021-07-13 bearbetas och tas upp på nästa möte. Genomgång av 
pågående uppdrag. 

§ 5 Inkommande och utgående skrivelser 
Inga ingående eller utgående skrivelser. 

§ 6 Ekonomi 
Konton i svenska kronor 2021-08-02 

Konto Kontonummer Tillgängligt belopp 
AfR centralt 183 016 891–8 404 554,70 
AfR exteriör 183 109 602–7 32 475,87 
AfR läger norra 183 168 712–2 16 250,20 
AfR läger södra 183 109 603–5 281 671,57 
AfR tävling (PR) 183 109 605–0 33 264,72 
AfR mental 183 192 210–7 16 870,00 

 

  Redovisning från södra lägret 2021 inväntas
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§ 7  Lokalområden 
 Inget att rapportera. 

 
§ 8  Utskott och arbetsgrupper 

 
a) utskottet för avel och hälsa 
Uppmaning ska göras till uppfödare att skicka in uppgifter om sin uppfödning och ev 
länk till hemsida för att uppfödarlistan på hemsidan ska innehålla intressant information 
(förslag från uppfödarminglet).  

b) utskottet för exteriör och utställning 
Utskottet önskar att köpa in en dator för att kunna administrera kataloger i samband 
med utställningar, styrelsen anser att detta bör gå att lösa inom utskottet så som 
klubbens övriga utskott får lösa liknande problem.  
Licens för Lathunden behöver inköpas till exteriörbeskrivaransvarig. Uppdrogs åt 
Malin Åsander att beställa denna licens. 
Ansökan för utställningar 2023 har skickats in. 
 
c) utskottet för information  
Inget att rapportera.  
 
d) utskottet för läger och aktiviteter 
Södra lägret genomfört. Önskemål finns om egen area/hemsida för södra lägret för att 
kunna marknadsföra lägret på ett bra sätt. Styrelsen ställer sig positiv. Uppdrogs åt 
Helén Randström att kontakta Anette Gustavsson om vad som behövs för att 
genomföra detta.  
Norra lägret blev inte av 2021 men träning genomfördes i privat regi på Föne under 
den tänkta lägerveckan. 2022 är dock planen att genomföra läger igen i norr. 
 
e) utskottet för mentalitet 
MH-arrangemangen rullar på. 

f) utskottet för tävling och samhällsnytta 
Utskottet kommer from nästa års rasklubbsmästerskap i bruks att sköta 
administrationen i SBK Tävling kring mästerskapet. Då det alltid är en utmaning att 
hitta mästerskapsarrangör, hoppas utskottet att genom denna åtgärd kunna vara ett 
stöd samt minska jobbet för den lokalklubb som tar på sig det praktiska. 
Utskottsgruppsgruppen för samhällsnytta planerar för ett rasklubbsmästerskap (officiell 
tävling) i patrull 2022, eventuellt i samband med södra lägret i Kosta. 
 
g) medlemshanteringen 
Inget att rapportera. 
 
h) medlemstidningen Rottweilern 
Manusstopp för nästa nummer 31/8. 
 
i) vandringspriser och förtjänsttecken 
Inget att rapportera. 
 
j) arbetsgruppen sponsring 
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Inget att rapportera. 
 
k) arbetsgruppen RAS 
Licens för Lathunden behöver inköpas till RAS. Uppdrogs åt Malin Åsander att 
beställa denna licens. 
 
l) kontaktperson BSE & ZTP 
Inget att rapportera. 
 
m) internationell kontaktperson 
Inget att rapportera. 
 
 

§ 9 RASK och dialoggrupp SBK 
Dialoggruppens möten planeras till 1h/månad. Helén rapporterade från senaste mötet. 
RASK har sitt nästa möte 15/8, huvuddiskussionen då är MT2017. Utskottet för 
mentalitet kommer att bidra med synpunkter på MT2017 inför mötet. Helén Randström 
och Christina Sjögren kommer att delta från klubben. 
 

§ 10 Övriga frågor 
 Inga övriga frågor. 
 
§ 11 Kommande styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte är digitalt möte tisdagen den 14 september kl.19.00.  
Eventuellt fysiskt möte 9-10/10 eller 23-24/10.  

 
§ 12 Mötets avslutande 

Ordförande Helen Randström tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat. 
 

 

 

Vid protokollet:    Justeras: 

 

 
 
 
Christina Sjögren   Helen Randström  Ann-Louise Rönmark 
Vice ordförande   Ordförande    Kassör 


